
BASKETBALL BELGIUM 

Bestuursorgaan van 6 mei 2025 om 19u 

Videoconferentie 

 
Aanwezig :  
 

• Association Wallonie-Bruxelles de Basketball asbl, bestuurder, vertegenwoordigd door  :  
  Jean-Pierre Delchef (vaste vertegenwoordiger), Voorzitter 

  Pascal Henry 

• Basketbal Vlaanderen vzw, bestuurder, vertegenwoordigd door    
  Jan Van Lantschoot (vaste vertegenwoordiger)  

 Jan Gesquière 

• Kris Fels 

• Stefan Garaleas, secretaris-generaal 
 
Permanente gast :  Koen Umans (CEO Basketbal Vlaanderen) 
    
 
Verontschuldigd :  Marc Marnette 
   Pierre Thomas (Algemeen Directeur AWBB) 

 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 

Het verslag van 20 maart 2025 wordt goedgekeurd.  

 

2. Algemene werking  

2.1. Organisatie gemeenschappelijke drive 

Dhr. Garaleas geeft een update en zal contact opnemen met de leverancier voor de realisatie van de 

volgende stappen.  

2.2. Werking schriftelijke consultatie 

Dhr. Delchef verwijst naar zijn recente dringende vraag ivm de competitie die gericht was aan het BO 

maar waarop hij slechts 1 antwoord kreeg. Hij vraagt of het BO nog steeds via schriftelijke consultatie 

wenst te werken in het vervolg bij hoogdringendheid. Het BO bevestigt en spreekt af dat in dat geval 

naast de e-mail ook een whatsapp bericht zal worden verstuurd met de vraag tot beslissing. De leden 

verbinden er zich ertoe om snel te antwoorden en spreken af dat alle antwoorden naar iedereen 

zullen worden gestuurd. Enkel de voorstellen die een unanimiteit verkrijgen kunnen worden 

uitgevoerd.   

2.3 Overeenkomsten 

De verschillende sponsoringovereenkomsten worden overlopen op hun status van ondertekening.  

Het contract Decathlon wordt bij hoogdringendheid door Dhr. Garaleas herschreven.  Dhr. Gesquiere 

vraagt om gezien de start van het partnership Decathlon en de activering van een nieuwe logistieke 

persoon goed toe te kijken op de bestellingen, bestelbonnen en facturen op correcte verwerking.  

De aanpak ivm de eventuele verlenging van een partner wordt besproken en de nodige richtlijnen 

hierover worden aan het management en Dhr. Bogaert gegeven.  



Er wordt gevraagd naar een evaluatie van de huidige samenwerking met het reisbureau en het 

opzetten van een tender met min. 3 offertes ifv een nieuwe samenwerking en dit tegen eind 

september.  

De ontwerpconventie met PBL wordt in detail besproken en voor bepaalde punten wordt aan Dhrn. 

Umans en Thomas gevraagd deze op te nemen met Dhr. Van de Keere 

3. Competitie 
3.1 TDW2  

De nota van Dhr. Delchef wordt in algemene termen besproken. Wegens tijdsgebrek wordt dit 

voorzien voor de volgende vergadering. Dhr. Delchef vraagt dat iedereen zijn opmerkingen op papier 

zet zodat het debat grondig gevoerd kan worden. Ook het profiel van de Women’s Basketball 

Development manager zal besproken worden op de volgende vergadering.   

3.2 Modalités de compétition 24-25 en TDM 

Gezien de uitslagen van de play-offs is de betreffende vraag van AWBB zonder voorwerp geworden. 

Wat betreft aanwezigheid op laatste wedstrijd van TDM2 finale wordt gekeken naar Dhr. Van 

Bocxstaele met als back-up Dhr. Fels.  

3.3 Principes samenstelling reeksen TDM2 25-26  

Dhr. Delchef vraagt duidelijkheid over het format TDM1 waar met 1 club minder zal gespeeld 

worden. Dhr. Gesquière meent dat dit al vervat werd in principes en verwijst naar het Departement 

Competitie.  

Dhr. Delchef zal wat betreft samenstelling reeksen TDM2 komen met een voorstel aangezien het 

principe van de niet-verplichte stijging door de finalisten van de play-offs zorgt voor problemen op 

alle niveaus.  

3.4 Aanwezigheden BO final 4 jeugd & trofeeën 

Dhr. Delchef meldt dat de arbitrage gemengd zou moeten zijn maar dat is tot nu toe niet het geval. 

Hij neemt contact op met het Departement Competitie.  Voor de finales op 17 en 18 mei is Dhr. Van 

Lantschoot beschikbaar. Ook Dhr. Delchef zal aanwezig zijn. Er zal een tabel worden opgesteld.  

3.5 Licenties 2025-2026 

Het BO overloopt de bevindingen van de licentiecommissie. Er zijn verschillende vragen die gesteld 

zullen worden aan de licentiecommissie tot verduidelijking. De clubs waar de dubbele boekhouding 

niet in orde is zullen worden aangeschreven.  

4. Arbitrage  
 

4.1 Debriefing meeting NDR 

 

Dit punt wordt op de volgende vergadering behandeld. Dhr. Henry vraagt naar een verslag van 

de vergadering.  Hij vraagt ook naar het klassement van de scheidsrechters. 

 

4.2 Gedrag scheidsrechters na TDW finale op Castors Braine 

 

Het BO bespreekt het gedrag van de scheidsrechters en een lid van het NDR na de finalewedstrijd 

van de play-offs van TDW, en de e-mail vanwege het NDR met de genomen maatregelen. 

Ondertussen werd hierover ook een schrijven ontvangen van de voorzitter van Kangoeroes 

Mechelen.  



 

Na discussie beslist het BO bij meerderheid dat de maatregelen tegenover de betreffende 

scheidsrechters voldoende zijn. Het gedrag van het betrokken NDR lid moet verder worden 

bekeken op de volgende vergadering.  

 

5. BNT 
 

5.1 Update werkzaamheden BNT 

Dhr. Gesquière maakt melding van info over een gepland bezoek in het buitenland van de coach van 

de Belgian Lions en vraagt meer info. Hij verwacht dat het MT BNT hierover duidelijk regels afspreekt 

met alle betrokkenen binnen de BNT structuur.   

De aanpak rond de reis naar de finale fase van het Ek dames in Piraeus wordt besproken en de 

nodige praktische afspraken worden gemaakt.  

 

De overige punten op de agenda worden uitgesteld naar de volgende vergadering die is voorzien op 

21 mei 2025. 

 

Jean-Pierre Delchef      Stefan Garaleas  

Voorzitter        Secretaris-Generaal 


